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P R O T O K Ó Ł  NR XLVI/2018 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej 2 lipca  2018r.  w sali  Domu Kultury           

 w Kotlinie w godz. od 9.00 do 10.00 

 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

                    Otwarcia  XLVI sesji Rady Gminy Kotlin dokonał przewodniczący Rady Tomasz 

Kosiński, witając: wójta Mirosława Paterczyka, skarbnika gminy Irenę Antczak, radnych, 

sołtysów, dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Jarocinie Grzegorza Fenglera . 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 12 radnych, co wobec 

ustawowego składu 15 radnych stanowi kworum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Nieobecni radni na sesji: Lucjan Antczak, Zenon Osicki i Beata Skowrońska. 

Listy obecności radnych,  sołtysów i zaproszonych osób stanowią załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Do porządku obrad został zgłoszony wniosek przez Wójta Gminy o  dodanie punktu pn. 

podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kotlin. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie  i wprowadzony do porządku obrad jako 13 punkt. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Gminy. 

4. Informacja o stanie bezrobocia w gminie. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

8. Informacja o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2018 rok.   

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  w  sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Kotlin. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu 

regulaminu dostarczania wody  i odprowadzania ścieków. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia miesięcznego Wójta Gminy Kotlin. 

13.  Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kotlin. 

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

16.  Zamknięcie obrad.   

 

3. Przyjęcie protokołu z XLV  sesji Rady Gminy. 

              Do protokołu z XLV sesji Rady Gminy, który wyłożony został do wglądu na 

posiedzeniu  wspólnym stałych Komisji Rady w dniu 28 czerwca br.  i przed dzisiejszą sesją  

nie wniesiono uwag. 

Protokół przyjęto jednogłośnie 12 głosami za. 

 

4. Informacja o stanie bezrobocia w gminie. 
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    Informację o stanie bezrobocia w gminie złożył dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w 

Jarocinie Grzegorz Fengler.  

Stopa  bezrobocia na koniec kwietnia 2018r. wynosiła dla: powiatu 4,9 %, województwa 

wielkopolskiego 3,6 %, Polski 6,3 %.  

Na koniec maja liczba osób bezrobotnych w gminie Kotlin wynosiła 108 osób, w tym 61 

kobiet i 47 mężczyzn, a  w powiecie jarocińskim  1142 osoby.  

Od początku roku do końca maja 2018 r. z gminy Kotlin skierowano na: staż 17 osób,  

szkolenia 5 osób, prace interwencyjne i publiczne po 2 osoby. Dotacje na rozpoczęcie 

działalności gospodarczej otrzymały 3 osoby z  gminy Kotlin. 

Radna Dominika Kwiecińska pytała, czy PUP nie widzi potrzeby, aby staże były dostępne 

dla osób ubezpieczony w KRUS-ie. Takie osoby nie rejestruje PUP i nie mogą korzystać ze 

straży i szkoleń. 

Dyrektor Grzegorz Fengler odpowiedział, że  trwają prace nad zmianą ustawy o promocji 

zatrudnienia. Nowelizacja ustawy ma rozszerzyć zakres osób korzystających z PUP. 

Radny Tomasz Graczyk zapytał, czy będą jakieś dotacje na rozpoczęcie działalności 

gospodarczej. 

Dyrektor PUP odpowiedział, że środki na ten cel zostały rozdysponowane.  

      Informacja o stanie bezrobocia w gminie Kotlin stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ogłoszono 5 minutową  przerwę. 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nikt z radnych nie wniósł interpelacji i zapytań. 

 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

   Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym przekazał Wójtowi 

Gminy w dniu 30 maja: 

− uchwały podjęte na 45. sesji Rady Gminy; 

− wnioski, pytania i interpelacje radnych i sołtysów zgłoszone na wspólnym posiedzeniu  

komisji i sesji Rady. 

Ponadto uczestniczył: w spotkaniu zorganizowanym przez Wójta Gminy  ws. obwodnicy 

S11; w otwarciu wystawy z okazji obchodów 100-lecia odzyskania przez Polskę 

niepodległości zorganizowanej w Domu Kultury oraz w uroczystości zakończenia roku 

szkolnego w Szkole Podstawowej w Kotlinie i Gimnazjum w Kotlinie . 

 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

      Wójt poinformował, że uchwały podjęte na ostatniej sesji przekazano 4 czerwca  br. do 

Wydziału  Kontroli, Pranego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w 

Poznaniu i do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na rok 2018 przekazano do 

ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego  w dniu 5 czerwca br. 

Poza tym wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i 

umieszczono na stronie  BIP Gminy.  

Wójt Gminy Kotlin wydał następujące zarządzenia: 

− Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy Kotlin, 

− odwołania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Kotlinie i powołania w jego 

miejsce nowych członków, 

− ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej w Magnuszewicach, 

− przeprowadzenia inwentaryzacji okresowej, 
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− odwołania członka Zespołu Interdyscyplinarnego w Kotlinie i powołania w jego 

miejsce nowego członka, 

− zmiany budżetu Gminy Kotlin  na 2018 r. 

Ponadto wójt Mirosław Paterczyk poinformował, że: 

− 29 maja br. uroczyście oddano do użytkowania inwestycję zrealizowaną w sołectwie 

Wyszki pn. „Odwiert studni głębinowej nr 2 w Wyszkach wraz z budową zbiornika 

zasobowego oraz remont stacji uzdatniania wody”; 

− uczennicy Szkoły Podstawowej w Sławoszewie, biorącej udział w biegach 

przełajowych,  ufundowano  nagrodę za sportową postawę; 

− wziął udział w Gminnych Zawodach Strażackich w Wysogotówku; 

− uczestniczył w podpisaniu umowa na rozbudowę oczyszczalni ścieków w Cielczy; 

− 17 czerwca br. uczestniczył w Dniach Pola w Marszewie; 

− 18 lipca br. odbyło się spotkanie w sprawie obwodnicy S11, w którym uczestniczyli 

sołtysi i radni; 

− uczestniczył w spotkaniu Folklorystycznym w Kotlinie i Festynie Rodzinnym w 

Wysogotówku. 

 

8. Informacja o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

        Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński poinformował, że informacja o 

przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży omówiona została szczegółowo      

na posiedzeniu wspólnym komisji Rady w dniu 28 czerwca br. 

Rada Gminy przyjęła informację bez uwag. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

        Przewodniczący Komisji Hieronim Adamski przedstawił opinie komisji Planu 

Gospodarczego, Budżetu i Finansów oraz Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej 

Poinformował, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 28 czerwca br. wszystkie 

projekty uchwał, będące w porządku obrad dzisiejszej sesji, zostały pozytywnie 

zaopiniowane przez obydwie komisje. 

 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  budżet Gminy na 2018 rok.   

       Rada Gminy w obecności 12 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr 

XLVI/246/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie  budżet Gminy na 2018 rok. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  w  sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Kotlin. 

           Rada Gminy w obecności 12 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr 

XLVI/247/2018 zmieniającą uchwałę  w  sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Kotlin. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu 

regulaminu dostarczania wody  i odprowadzania ścieków. 

 

     Rada Gminy w obecności 12 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XLVI/248/2018 

w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu regulaminu dostarczania 

wody  i odprowadzania ścieków. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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12.  Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia miesięcznego Wójta Gminy Kotlin. 

     Rada Gminy w obecności 12 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XLVI/249/2018 

w sprawie wynagrodzenia miesięcznego Wójta Gminy Kotlin. Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.   

 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kotlin. 

14.  
    Rada Gminy w obecności 12 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XLVI/250/2018 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kotlin. Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.        

 

15. Wolne głosy i wnioski. 

Wnioski złożyli następujący radni: 

    Radna Marta Hudak złożyła wniosek o wykoszenie trawy i wycięcie krzaków wzdłuż 

drogi powiatowej  Racendów – Kotlin.  

    Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka wnioskował o zobowiązanie właściciela 

stawu przy ul. Rymarkiewicza o jego uporządkowanie i całkowite zasypanie. Ponadto 

zwrócił uwagę, że chodnik na ul. Teodorowskiej jest zarośnięty chwastami. 

    Wójt odpowiedział, że chodnik już nie jest zarośnięty, bo został opryskany. Ponadto 

podkreślił, że na terenie gminy jest dużo chodników. Obecnie czeka za pracownikami 

interwencyjnymi z PUP.  

Radna Dominika Kwiecińska wnioskowała o zobowiązanie właścicieli, których 

nieruchomości  zarastają chwastami,  o ich  wykoszenie.  

Radny Tomasz Graczyk złożył wnioski o : 

− udrożnienie   studzienki deszczowej na ul. Dworcowej przy posesji obok 

szkolnego parkingu; 

− dosadzenie drzew przy ul. Norwida; 

− zamontowanie lustra drogowego na skrzyżowaniu  ul. Kpt. J. Sobczaka z ul. Ks. 

S. Rymarkiewicza ze względu na słabą widoczność wyjazdu. 

    Radny Zbigniew Orpel pytał o kładkę w związku z remontowanym moście w 

Magnuszewicach. 

    Wójt odpowiedział, że po rozmowie ze starostą stwierdza, że kładki nie ma i nie 

wiadomo czy będzie. Koszt kładki to ok. 50 tys. zł. Spraw jest rozpatrywana przez 

starostwo. 

 

16. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

Wójt poinformował: 

1.  Naprawienie zapadłej trylinki na drodze wewnętrznej koło kotłowni przy ul. 

Powstańców Wlkp. zostało wykonane.  

2. Żywopłot przy ul. Waliszewskiej w Kotlinie został przycięty. 

3. Wykonanie kontroli słupa elektrycznego przy posesji nr 13 w Kurcewie zostało 

przekazane do Enera Operator. Rejon Dystrybucji w Jarocinie odpowiedział, że slup 

został zakwalifikowany do wymiany ze względu na stan techniczny. 

4. Wykoszenie trawy na Róży w Twardowie zostało wykonane. 

5. Informacja dla mieszkańców Twardowa w sprawie zakładanego światłowodu została 

przygotowana w formie kurend i przekazana sołtysce. 
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6. Zamontowanie atrapy kamery na placu zabaw przy ul. Norwida w Kotlinie, po analizie 

zdarzeń i szkód, jest nie zasadne. Kamera nie spełni swojej roli i nie odstraszy wandali.  

7. Przebudowanie chodnika przy ul. Dworcowej w Kotlinie nie zostanie w tym roku 

wykonane ze względu na brak środków finansowych zaplanowanych na  ten cel. 

8. Uwałowanie boiska w Woli Książęcej zostanie wykonane w ramach bieżących prac.  

9. Naprawienie płotu na placu zabaw w Sławoszewie zaplanowano do realizacji 

(zakupiono do zamontowania). 

10. Ustawienie 2 koszy na śmieci na placu w „Centrum” w Sławoszewie zostało wykonane 

11. żywopłot na placu w „Centrum” w Sławoszewie został obcięty. 

12. wykoszenie rowów przy drodze gminnej na  końcu „Nowej Wsi” i udrożnienie do 

końca rowu zaplanowano do wykonana przy najbliższych  pracach gminnych 

planowanych na terenie gminy. 

Pozostałe wnioski dotyczące dróg powiatowych zostały przesłane do Referatu Dróg 

Powiatowych w Jarocinie. Do dnia dzisiejszego Referat nie udzielił jeszcze odpowiedzi. 

Ponadto Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad udzieliła odpowiedzi na wnioski 

zgłoszone na kwietniowej  sesji o następującej treści: 

GDDKiA informuje w sprawie: 

1. Budowy sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu dk11 z ul. Dworcową i 

Rymarkiewicza w m. Kotlin 

Tut. Oddział potwierdza iż natężenie ruchu na dk11 powoduje problem z włączeniem się do 

ruchu z dróg bocznych zwłaszcza, że często widoczność na wlocie jest ograniczona przez 

pojazdy parkujące przy markecie Dino. W związku z powyższym, zgodnie z procedurą dla 

realizacji zadań inwestycyjnych,  zadanie pn. Budowy sygnalizacji świetlnej na 

skrzyżowaniu dk11 z ul. Dworcową i Rymarkiewicza w m. Kotlin zostało umieszczone w 

wieloletnim i ogólnopolskim planie zadań z zakresu poprawy bezpieczeństwa ruchu 

drogowego, gdzie oczekuje na przyznanie finansowania. 

2. Stan nawierzchni dk 11 w Wyszkach 

Na przejściu dk11 przez m. Wyszki, od 356+610 do km 357+380 zaplanowane jest 

wykonanie remontu nawierzchni i zadanie oczekuje na przyznanie finansowania. 

Niezależnie od powyższego, służby GDDKiA – Rejon w Środzie Wlkp. przeprowadziły wizję 

w terenie w celu rozpoznania zgłoszonego problemu spękań nawierzchni. Ustalono 

przyczynę spękań i oszacowano, że spękania te nie zagrażają bezpieczeństwu ruchu 

drogowego. 

17. Zamknięcie obrad.   

      Dziękując za udział, przewodniczący Rady Tomasz Kosiński  zamknął XLVI sesję Rady 

Gminy Kotlin. 

  

Przewodniczący Rady 

 /-/ Tomasz Kosiński 

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 

 


